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Verslag bestuursvergadering Wijkraad Molenhoek 12 maart 2024  

 

 

Aanwezig: Desiree Dolle, Els van Genugten, Kees Henkelman, Koen 
Luijsterburg, Jan Loefs, Hendrik-Jan Melissen, Ben van den Reek, 
Maria van der Sommen  
Koen van Empel (wijkmanager Gemeente Den Bosch)                      

Afwezig: - 
 
 
 

1. Opening en vaststelling van de agenda 
 
Het zittend bestuur heet Els van Genugten en Jan Loefs welkom met bloemen en 
een woordje. 
Daarna zijn de hiernavolgende punten volgens de agenda besproken. 
 
 

2. Mededelingen vooraf 
 

De nieuwe voorzitter geeft aan dat zij met enthousiasme het team voor wil zitten, 
waar in een goede onderlinge samenwerking de besluitvorming gericht is op het 
belang van de wijkbewoners. 
 
Kwekkelstaete - Willem Elsschotstraat 10 komt vrij voor verhuur. Wij maken kans 
om als huurder in aanmerking te komen. Dit wordt verder onderzocht en vervolgd. 
Dit ook in het kader van het ophanden zijnde wegvallen van de ruimte die wij 
gebruiken voor bijeenkomsten in de Laurentiuskerk. 
 
Wethouder Roy Geerts (wijkgericht-werken) komt 4 april op de koffie BijBomans. 
 
De Gemeente komt op 12 april vergaderen op locatie BijBomans, in het kader van 
“we gaan de wijk in”. 
 
 

3. Ingekomen en uitgaande post 
 

Na het opstellen van de jaarrekening 2023 (deze komt ter bespreking in 
agendapunt 11 hierna), is er nog een declaratie van ca.€ 600 voor 
exploitatiekosten over de afgelopen jaren ontvangen van een vrijwilliger en daar 
zal nog ca. € 200 bijkomen. Het bestuur is van mening dat het duidelijk is dat deze 
kosten ook gemaakt zijn en geeft de penningmeester toestemming om onder 
besproken voorwaarden tot uitbetaling over te gaan. Dit in tegenstelling tot het 
geldende regelement van tijdige declaratie (binnen 90 dagen) en met de instructie 
tot toekomstige naleving daarvan. 
Van de Werkgroep Groen zijn de verslagen ontvangen van vergaderingen in 
januari en februari 2024. Deze worden nog doorgezonden aan de overige 
bestuursleden. 
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4. Goedkeuring verslagen voorgaande vergaderingen 
 

De verslagen zijn besproken en vastgesteld met de volgende opmerkingen, die 
nog verwerkt moeten worden alvorens deze te plaatsen op de website: 
 
Verslag bestuursvergadering 15 januari 2024 
Punt 8 – Begroting 2024: Ben en Kees geven aan dat zij de ontvangst van de 
genoemde door de kookgroep zelfstandig aangevraagde subsidie en de uitgave 
van het bedrag van € 500 zullen controleren en vastleggen.  
 
Punt 12 – Rondvraag: Hendrik Jan geeft aan dat 9 april zijn laatste deelname aan 
de bestuursvergadering zal zijn. 
 
Verslag openbare vergadering 30 januari 2024 
Pagina 2 – 2e alinea: in 2023 zijn er 3 flyers gemaakt en huis aan huis bezorgd. 

 
 

5. Wijzigingen bij KvK en Bank 
 
De wijzigingen i.v.m. de bestuurswisselingen, worden in de komende weken door 
Kees met deze instanties opgenomen. 
 
 

6. Verantwoording Gemeente Den Bosch 
 

In het kader van de Subsidieregeling Wijk- en Dorpsraden dient er jaarlijks een 
inhoudelijk verslag van de Wijkraad Molenhoek aan de Gemeente gezonden te 
worden.  
Het inhoudelijk verslag over het jaar 2023 dat is opgesteld door Ben, wordt in de 
vergadering door het bestuur goedgekeurd. Ben draagt zorg voor de toezending 
aan de Gemeente. 
 
In het kader van de ontvangen “goed voor elkaar” - subsidie, dient er nog een 
verantwoording naar de Gemeente uit te gaan. Ook hiervoor zal Ben zorgdragen 
  
 

7. Kader vormgeving communicatie 
 
Vanuit de Werkgroep Communicatie is er veel werk verricht en ook samengewerkt 
met andere werkgroepen en bestuursleden, om de beeldtaal voor nieuwsbrieven, 
flyers, etc. te verbeteren. 
 
De nieuwe dtp-software daarvoor, bleek na de benodigde vingeroefeningen zeer 
behulpzaam.  
 
Het door de werkgroep opgestelde kader voor de communicatie met de 
wijkbewoners bevat o.a. 

 Wat willen we communiceren, hoe en aan wie 

 Uitgangspunten voor wie bepaalt wat, vormgeving, tekst, kleur, logo, layout, 
etc. 

 Uniformiteit beeldtaal in alle uitingen voor BijBomans en ook de Wijkraad  
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Met de ingezonden voorbeelden van de beeldtaal oud en nieuw, was de stand van 
zaken onderwerp van gesprek in de vergadering. Wat zet je waar neer en je wilt 
het onderwerp van een bijeenkomst benadrukken, maar ook de werkgroep die het 
organiseert wil je naar voren brengen. Daarnaast zijn er nog besluiten te nemen 
over de kleurstelling. 
 
De werkgroep communicatie gaat verder met de uitwerking en verwacht 
binnenkort aan afronding toe te komen. 
 

 
8. E-mail en dataopslag 
 

Onder andere door de bestuurswisseling, zijn er wensen naar voren gekomen om 
de email-stromen en dataopslag binnen de wijkraad onder de loep te nemen en te 
verbeteren. 
 
Jan maakt daarvoor een inventarisatie en gaat kijken naar extra voorzieningen, 
waar wij als non-profitorganisatie met beperkt budget voor in aanmerking komen. 
 
 

9. Wijkraadadres en telefoonnummer 
 
Op de website is het correspondentieadres gewijzigd naar Chopinlaan 15.  
Het telefoonnummer is weggelaten, de wijkraad is bereikbaar via e-mail. 
 
 

10.  Ambities 
 
Binnen Wijkraadmolenhoek en Bijbomans lopen veel activiteiten.  
 
Dat er nog veel werk te verzetten is, daarbinnen en eromheen, en er nog veel 
mogelijkheden zijn, blijkt uit de antwoorden op de vraag “wat zijn onze ambities?` 
 
Wat er zoal voorbijkwam: 
 

 We willen graag een gevuld huis 

 Mensen erbij voor de werkgroep communicatie. We hebben ideeën zat, maar 
kunnen niet delegeren en stranden in uitvoering van routine zaken 

 Groen zou graag andere delen van Wijkmolenhoek bereiken, dan zoals nu 
voornamelijk het rondje in het eigen wijkgedeelte. 

 De banden met de buurman/Laurentiusschool aanhalen 

 Activiteiten BijBomans uitbreiden, maar instandhouding aantal vrijwilligers is nu 
ook al een uitdaging. 

 Wijkgebouw BijBomans upgraden 

 Nieuwe onderwerpen voor extra werkgroepen om ook nieuwe en andere 
mensen uit de wijk aan te trekken 

 Veel kleine activiteiten in het kader “samen in de wijk” toevoegen 

 Contacten met andere initiatieven uit de wijk (zoals Componisten Festival) 
aangaan, voor nieuwsgeving en uitwisseling van materialen 
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11. Jaarrekening 2023 vaststelling en verslag kascommissie 
 
De jaarrekening 2023 en het verslag van de kascommissie zijn toegelicht door 
Kees.  
 
Het jaar is wederom positief afgesloten, met een kleine toename van het eigen 
vermogen.  
 
Vanuit de voorzieningen kan o.a. gedacht worden aan een bijdrage voor 
verbetering van de toiletgroep van BijBomans en het bekostigen van de opstart 
van nieuwe activiteiten. 
 
De nieuwe huursom voor het wijkgebouw is nog onzeker, de factuur voor het 4e-
kwartaal is nog niet ontvangen. De subsidie-2024 voor het ontmoetingscentrum 
BijBomans is al wel ontvangen, de beschikking daarvan komt nog binnen. 
Verder is er de behoefte om de inventarislijst te actualiseren, o.a. als bewijsstuk 
voor de verzekering in geval dat. 
 
Op de vraag of de kascommissie een bedankje krijgt, wordt aangegeven dat zij op 
de lijst van vrijwilligers staan en via die weg worden meegenomen. 
 
Het bestuur heeft vervolgens de jaarrekening 2023 vastgesteld en verleent 
decharge aan de penningmeester voor zijn werkzaamheden in deze. 
 
 

12.  Rondje langs werkgroep velden 
 
Energie 
De nieuwe werkgroep is 2x bijeengeweest en wil nu formuleren welke stappen er 
te nemen zijn. 

 
Groen 
Op 19 maart wordt de thema-avond lente/biodiversiteit gehouden 
Op 20 april staat weer een Open Tuinen Route gepland met als inzet 
watervriendelijkheid en biodiversiteit. Hiervoor is er nog behoefte aan adressen 
van mensen die hun tuin daarvoor willen openstellen. 
 
 
BijBomans 
De schoolwoningen zijn per 1 november van Signum naar de Gemeente 
overgegaan. Voor de afwerking van lopende zaken, hebben wij nog wat 
mankementen gemeld zoals luifel/kranen/radiator. De Gemeente gaat dit 
oplossen. 
De Gemeente ziet geen noodzaak tot renoveren van de toiletgroep, ze staan wel 
open voor een bijdrage voor verbetering ervan.  
Om het overzicht te behouden wil de Beheercommissie wil graag in kennis gesteld 
worden als er nieuwe activiteiten ontstaan binnen BijBomans. Deze afspraak moet 
even opnieuw onder de aandacht gebracht worden. 
Op de vraag van de Kookclub of er financieel bijgesprongen kan worden, is het 
antwoord dat alle activiteiten zichzelf moeten bedruipen met een eigen bijdrage. 
Daarmee moet stijging van inkoopkosten zelf opgevangen worden, echter gaan de 
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kosten van de kookgelegenheid bij de tennisclub waarschijnlijk ook al omhoog. 
Ben gaat kijken of er een mogelijkheid is om anderszins te faciliteren met 
bijvoorbeeld nieuwe schorten.  

  Infra 
Op de constatering dat wij lid zijn van en contributie betalen aan Veilig Verkeer 
Nederland en de vraag wat ons dat oplevert, geeft Koen Luijsterburg aan dat hij de 
bal op pakt en dat uit gaat zoeken. 

 
Gemeente 
Op de constatering dat de skatebaan bij het spoorpark verwijderd is, geeft Koen 
van Empel aan dat hij dat uit gaat zoeken. Wat is de reden en komt die weer 
terug. De skatebaan werd veel gebruikt! 
 
 
 

13.  Rondvraag en sluiting 
 
Van de rondvraag werd geen gebruik gemaakt, waarna de vergadering werd 
gesloten. 
 
 

------------------------- 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Volgende bestuursvergaderingen 

 
  9 april 2024 
14 mei 2024 
11 juni 2024 
  9 juli 2024 
13 augustus 2024 
10 september 2024 
  8 oktober 2024 
12 november 2024 
10 december 2024 
 


